
Tisztelt Kollégák! 
 
Az idei évben már 3 alkalommal volt FB ülés, ezekről készítettünk egy rövid beszámolót.  
 
2018.01.26.  
1, új tag került a bizottságba, az MNV. Zrt. által delegált  Dr. Végh Sándor Richárd személyében. 
 
2, a FB  2018. évi munkaterve elfogadásra került. (kb. hónapokra lebontva az FB feladatai: Belső ellenőri, 
üzletpolitikai, vagyoni helyzeti, likviditási, beruházási, közbeszerzési beszámolók.)  
 
3, a belső ellenőr munkatervének meghatározása és jóváhagyása megtörtént 
 
4, negyedéves beszámoló a Társaság vagyoni helyzetéről, üzletpolitikájáról, és a likviditási helyzetről. 
 
Budapest:  A terézvárosi önkormányzat határozata szerint 5 évre visszamenőleg 88.828.675 
forint  építményadót kellett visszafizetnie a Társaságnak.   Ez mostantól minden évben 14.971.125 Ft 
lesz. A vezetés próbál lobbizni a VI. kerületi önkormányzatnál, hogy ne csak sarcoljanak, hanem segítsenek 
is, ha már közfeladat végzésével ellátjuk az ott lakók egy jó részét.   
 

Az EGÉSZSÉGES BUDAPESTÉRT PROGRAM (EBP) pályázatot a Budapesti Egészségügyi 
Központ elnyerte. (1.6 milliárd Ft!) Úgy tűnik, hogy Dr. Pásztélyi Zsolt ügyvezető igazgató a " Medicina 
2000" elnökeként sikerrel lobbizik azért, hogy a járóbeteg rendelőkbe érdemes befektetni, hiszen így 
kisebb mértékű kórházi ellátásra lenne szükség. A Budapesti Rendelőben 111 helyiség fog megújulni, 
a komplett fűtési rendszer, valamint szociális helyiségek kerülnek kialakításra.  
 

Szombathely: Uniós pályázatban csúszás van, a pályázatra 5.6 milliárd Ft. az előirányzott összeg, de 
a pályázatok fogadását le kellett állítani, mert már 26 milliárd Ft. igény érkezett.  
  
Vállalkozók bérére is rákérdeztünk. Igazgató úr elmondta, hogy személyre szabott szerződések vannak, a 
helyi orvosigazgatók újra fogják tárgyalni a feltételeket, piaci elvek szerint. Lehet magasabb %-t adni, de 
akkor a TVK-t csökkenteni szükséges. Mindez alku tárgyát képezi.   Az ún."1 napos" orvosokra is szükség 
van az órák kitöltöttségének szükségessége miatt.   
 
Az utóbbi időben nagy volt a fluktuáció a béremelés hatására, de inkább a gazdasági területeken.  
 
A fogászati praxisokban  is végre rendeződni kezdtek a bérek.  
 
5, A 2017 I. félévben hozott határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót megismertük. 
 
6, Egyebek.:  

Az EDOSZ levelet írt a nemzeti fejlesztési miniszternek a Kft. éves bérleti díjának ügyében. (Három 
éve húzódó téma) Végre sok éves küzdelem után a miniszter a bérleti díj 50%-át elengedte, viszont 
válaszlevelében egy olyan jogszabályt idézett, amelynek értelmében a Kft által bérelt ingatlanok 
bármelyikét (9 Divízió) pályázaton akár el is adhatják. Az EDOSZ ezt a levelet elküldte az összes 
vasúti szakszervezetnek, kérve az összefogást és a jogszabály ilyen formában  való töröltetését. 
Egyetlen szakszervezet sem reagált erre a felszólításra.  
Az EDOSZ egyedüli szakszervezetként kérte a minisztertől ennek a kitételnek a törlését. Újabb 
elutasítás érkezett. A választások után ismételten vissza kell térni a témára. A MÁV jelenlévő 
képviselője próbálta megnyugtatni a jelenlévőket, hogy "az állami vagyon elsődleges rendeltetése a 
közfeladatok ellátásának biztosítása." 
 
A bérleti díjba  a Társaság által végzett értéknövelő beruházásoknak az  50%-át beleszámítják, 
amennyiben előzetesen az MNV  Zrt. ehhez hozzájárul és a beszámítást a Nemzetgazdasági Minisztérium 
engedélyezte.    
 
 
2018.02.02 
Beszámoló a 2017. évi bérfejlesztésről.  
2017. évre a Társaság 56 millió Ft bértámogatásban részesült az MNV Zrt. részéről a piaci feszültség 
oldása érdekében A 2017.08-i bérrel kapták meg az emelt bért a dolgozók, 2017.01-től visszamenőleg. A 
könyvvizsgáló megerősítette, hogy rendben lefolyt a pénzek kifizetése, és valószínűleg a kifizetéseket az 
ÁSZ is ellenőrizni fogja. A könyvvizsgáló által vett minták az alapadatokkal a munkaszerződés szintjéről 
indultak, így nem fordulhatott elő hogy aránytalan bértámogatás került kifizetésre a munkavállalóknak.    

https://maps.google.com/?q=1+napos&entry=gmail&source=g


2018.02.15  
1, 2018 évi üzleti terv, közbeszerzési terv, beruházási terv megtárgyalása, véleményezése. 
Tulajdonosaink: MNV Zrt 81,89%, MÁV Zrt 14,20%, Vasutas Pénztár 2,85%, Győr-Sopron-Ebenfurti Vasút 
Zrt 0,99%, Máv Start Zrt 0,014%, MÁV HÉV Zrt 0,014%, Nemzeti Vasúti Pályamüködtető Zrt  0,014%, MÁV 
Szolgáltató Központ Zrt 0,014%. 
A Társaság mintegy 200000 magyarországi lakos eü.ellátásában vesz részt.  
Telephelyeink: Budapest, Pécs, Debrecen, Miskolc, Szombathely, Balatonfüred, Hévíz, Harkány, Sopron, 
Békéscsaba,   
Pénzügyi -és vagyoni helyzetünk stabil. Tervezzük a további külső fogl.eü. ellátásokat, 
menedzserszűréseket is. Fekvőbeteg intézetekben az ágykihasználtság 99%-os.  
Amiről még szó esett: pénzügyi helyzet, foglalkoztatáspolitika, környezetvédelem, minőségpolitika, 
bevételek-ráfordítások, stb. 
 
Egészséges Bp. Program ütemterv (támogatás: 1.5 milliárd Ft, saját forrás: 306.millió Ft):  
-ambuláns sebészeti műtő (2018-19) 
-endoszkópia(2018-2019) 
- épületfelújítás (2018-2020) 
 
Szeged: garázs-irattár felújítás 
 
Szombathely: a nagyobb beruházás, csúszik, mert pályázati keretösszeg emelésére várunk. Cél az 
ambuláns műtő kialakítása, I-II emeleti folyosók teljes felújítása, rendelők átcsoportosítása. Új tüdőgyógy., 
kardiológia, pszichológia, fogl. eü. rendelők, gyógytorna, masszázs, fiziko th helyiségek, mosdók, öltözők, 
belgyógyászati, edukációs helyiségek kialakítása,lépcsőház, lépcsők felújítása   stb...  
Balatonfüred: építészeti, gépészeti, épületvillamossági , ill a "kis ház" felujítása. 
Harkány.:konyha, ill. ez egész épület felújítása  
Hévíz: Tornatermek, szobák, ebédlő klimatizálása, folyosók, betegszobák , fürdőszobák elektromos 
vezetékek,  közös helyiségek felújítása. 
 
2, 2017. IV. negyedéves beszámoló a Társaság vagyoni helyzetéről, üzletpolitikájáról, likviditási helyzetéről. 
- megvalósult az ágazati béremelés 
-fogászati praxisok rendbetétele 
-2017. dec.ben a 13 havi bér 50%-a kifizetésre került 
- Építményadó megfizetésre került visszamenőleg (88 millió Ft) 
 
3, belső ellenőri beszámoló 2016.II féléves közbeszerzésekről. 
Rendben lefolytak a közbeszerzési eljárások (16 db).  
 
4, Egyebek. 
-13. havi bér második felének kifizetéséről:  

A 13. havi bér második fele kifizetésére március előtt nem kerülhet sor. Ennek oka az, hogy meg kell 
várni, amíg kiderül, hogy pontosan mekkora összeggel zárjuk az adóévet. A Kft-nek egy faramuci 
helyzet miatt nagyon komoly iparűzési adót kellene befizetnie, amennyiben nyereséges lenne csak 
egy kicsit is. Így az összes tőkét, ami pozitívba viszi a mérleget ki kell osztani a dolgozóknak, hogy 
nullára kerüljünk, de ugyanakkor ne legyünk veszteségesek sem. Ez a pontos mérleg ismeretében 
meg fog történni, a „padlás ki lesz seperve”, mégpedig a dolgozók zsebébe. Ez – a menedzsment 
várakozása és reménye szerint – megközelíti, vagy eléri a még hiányzó 13. havi bértömeg teljes 
egészét. 
 
 
Köszönjük megtisztelő figyelmeteket! 
 
 
Bálint Éva és Dr. Hajdu János 

FB tagok 


